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Protokół Nr II/2014 
 II sesji Rady Powiatu w Giżycku 

z dnia 19 grudnia 2014 r. 
BR.0002.2.2014 
II Sesję Rady Powiatu w Giżycku otworzyła o godz. 15.00 Przewodnicząca Rady Powiatu 
Monika Łępicka-Gij.  
Przewodnicząca Rady Powiatu oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu 
uczestniczy 17 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób, stanowi 
quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi dotyczące protokołu I sesji 
Rady Powiatu z dnia 1 grudnia 2014 r.  
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie przyjęcie w/w protokołu. 
Wynik głosowania: „za” – 17 - jednogłośnie. 
Protokół I sesji z dnia  1 grudnia 2014 r. został zatwierdzony. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu przedstawiła porządek sesji:  

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie wymaganego quorum. 
2. Przyjęcie przez Radę protokołu I sesji z dnia 1 grudnia 20014 r.  
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Placówek 

Oświatowych pod nazwą Powiatowy Ośrodek Rozwoju Edukacji w Giżycku.  
7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przeznaczenia środków z Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 20014 r.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia kwot dofinansowania do uczestnictwa w turnusie 

rehabilitacyjnym . 
9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia  rozkładu  godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 

terenie  Powiatu  Giżyckiego. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania Wiceprzewodniczących Rady uprawnionych do 

delegowania Przewodniczącego Rady Powiatu.  
11. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania dwóch radnych do składu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku V kadencji 2014 – 2017.  
12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu na rok 2015. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Starosty. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Powiatu Giżyckiego na lata 2014 – 2029.  
15. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2014. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Giżyckiego na lata 2015 – 2029. 
17. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu powiatu na rok 2015. 
18. Sprawy różne. 
19. Zamknięcie sesji. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o ich wnioski i uwagi dotyczące 
porządku obrad. 

    H. Sarul zwróciła się z prośbą o udzielenie głosu przedstawicielom związków zawodowych 
spółki z o.o. „Szpital Giżycki”, aby wysłuchać ich argumentów – zaproponowała, aby miało 
to miejsce w punkcie 3A. 
Starosta powiedział, że jeśli Rada pozwoli wysłuchać to tak, ale na sesji nie będzie obecna  
Prezes Anetta Gaweł, która zarządza szpitalem jednoosobowo, a jedynie ona może 
odpowiedzieć na pytania. Starosta stwierdził, iż przyjmuje propozycję wysłuchania głosu 
związków zawodowych, ale uważa, aby ten punkt wprowadzić na następnej sesji. 
H. Sarul odpowiedziała, że Prezes A. Gaweł przebywa na urlopie, nie wydała upoważnień do 
reprezentowania jej, a czas płynie i z punktu widzenia prawa pracy może być za późno. 
Stwierdziła, że Starosta nie ma racji, to postulat nie tylko do p. Prezes, ale do nas, skoro 
zawarliśmy umowę z Grupą Nowy Szpital, która podjęła takie działania. Poprosiła, aby 
dopuścić do głosu ludzi zainteresowanych, to nasi mieszkańcy, należy im się poszanowanie, 
trzeba pochylić się nad sprawą. 
Innych uwag i wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie wniosek H. Sarul, aby wprowadzić 
do porządku obrad w punkcie 3A temat: Zabranie głosu przez przedstawiciela Związków 
Zawodowych przy Szpitalu Giżyckim sp. z o.o. 
Wynik głosowania: „za” – 16, przeciw” – 1, „wstrzymujący się” – nie było. 
Wniosek został zaakceptowany. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu przystąpiła do realizacji porządku obrad. 
 
Ad. 3A. Zabranie głosu przez przedstawiciela Związków Zawodowych przy Szpitalu 
Giżyckim sp. z o.o. 
Głos zabrała P. Bożena Rogala – Przewodnicząca Międzyzakładowej Organizacji 
Związkowej przy Szpitalu Giżyckim Sp. z o.o., która powiedziała -   szpital to nie tylko 
sprzęt,  ale i pracownicy. Wczoraj 18 grudnia związki zawodowe otrzymały pismo od Pani 
Prezes o planowanym zwolnieniu 14 osób. Co się stanie ze szpitalem, jeśli pracodawca będzie 
sukcesywnie zwalniał, kto będzie wykonywał usługi,  kto przejmie ich obowiązki, P. Prezes 
twierdzi, że firmy zewnętrzne. Jeśli oddamy nasze usługi firmom zewnętrznym, to jak będą 
załatwiane sprawy kadrowe – zwolnienia, płace, kadry. Czy usługi będą tańsze – nie, 
będziemy płacić podwójną cenę. Pobory 1680 zł dostaną niektórzy, bo czy firma zewnętrzna 
tyle będzie płacić. A gdzie odprawy, jeśli likwiduje się stanowiska od 1 stycznia. Co się 
zadzieje z ludźmi, dokąd pójdą po opiekę medyczną, będzie gorzej, gdy przekaże obecnej 
firmie. Firma działa na niekorzyść, a co będzie po 15 kwietnia.  
B. Rogala odczytała pismo, jakie Związki skierowały do Starosty – załącznik nr 3 do 
protokołu. 
B. Rogala stwierdziła, iż najwyższa już pora, aby zainteresować się działaniami szpitala, 
który niestety zejdzie na poziom zakładu opieki leczniczej. Głupim pomysłem było pozbycie 
się „banku krwi”. Dodała, że  do tej pory nie wypełniono zobowiązania wobec pielęgniarek, 
zaległe pieniądze nadal nie są wypłacone. 
 
Ad. 4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
Starosta W. Strażewicz powiedział: 

1) Zatwierdziliśmy roczny plan pracy Środowiskowego Domu Samopomocy w Rynie. 
Placówka po zakończeniu adaptacji pozostałej części budynku na swoje potrzeby 
osiągnęła już zakładaną liczbę uczestników 40 osób niepełnosprawnych. Nadal 
obserwujemy duże zapotrzebowanie na tego typu usługę.  

2) Nasze zabiegi o utworzenie takiej placówki dla osób z chorobą Alzheimera niestety 
nie powiodły się, ale w dalszym ciągu będziemy starać się o uzyskanie środków na ten 
cel. 
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3) Wyraziliśmy zgodę na sprzedaż zbędnego, będącego w dobrym stanie sprzętu do 
sprzątania, używanego w  szpitalu w okresie do chwili przekazania tej usługi na 
zewnątrz. Wartość ewidencyjna tego sprzętu wynosi 26.399 zł. 

4) Gościliśmy delegację z Powiatu Chodzieskiego ze starostą i skarbnikiem na czele, 
która przebywała w naszym powiecie w celu zapoznania się z funkcjonowaniem 
Powiatowego Zespołu Obsługi Szkół i Placówek Oświatowych. Była to również 
doskonała okazja wymiany informacji o powiatach. 

5) Odbyła się kolejna, siedemnasta edycja powiatowa Przeglądu Solistów, Zespołów 
Dziecięcych i Młodzieżowych oraz Muzykujących Rodzin „Śpiewadło” – 
zaprezentowało się 45 wykonawców – finalistów powiatowych wyłonionych 
w eliminacjach gminnych. Głównym organizatorem imprezy był Powiatowy Zespół 
Obsługi Szkół i Placówek Oświatowych.  

6) Wraz ze Starostą Drzażdżewskim oraz dyrektorami Józefem Pipiro i Robertem Kempą 
spotkaliśmy się z nowo wybranymi wójtami i burmistrzami naszego powiatu. 
Przekazaliśmy informacje o wypracowanych już wcześniej formach współpracy 
w zakresie wspólnej promocji i informacji turystycznej oraz przy bieżącym 
utrzymaniu, remontach i inwestycjach na drogach gminnych i powiatowych. 
Dyskutowaliśmy również o ścieżkach rowerowych, koordynacji terminów dużych 
imprez na terenie powiatu. 

7) Kilka dni temu w Olsztynie odbyło się podsumowanie współzawodnictwa sportowego 
szkół, powiatów, gmin na szczeblu wojewódzkim. W kategorii szkół 
ponadgimnazjalnych I miejsce zajęło I LO, drugie – II LO, a w kategorii we 
współzawodnictwie powiatów – nasz powiat zdobył I miejsce. 

8) Przy osobistym zaangażowaniu i staraniu się Ks. Dyrektora Caritas Diecezji Ełckiej 
w Urzędzie Wojewódzkim, Wojewoda Warmińsko-Mazurski w latach 2007 – 2008 
przyznał 5 dotacji na łączną kwotę 1.012.750 zł na standaryzację i wyposażenie 
budynku przy ul. Staszica, użyczonemu przez nas Caritasowi na prowadzenie Domu 
Dziecka. Warunkiem przekazania tych dotacji Caritasowi – jako beneficjentowi 
ostatecznemu było pośrednictwo powiatu tzn. Wojewoda przekazał dotację nam, 
a powiat przekazał Caritasowi. Te środki zostały przekazane na podstawie zawartej 
z Caritasem umowy, w której zostały określone cele, na które zostały przyznane 
dotacje, wymóg zaangażowania środków własnych Caritas w wysokości co najmniej 
50% przyznanej dotacji, termin realizacji, sposób rozliczenia się zatrzymanej dotacji. 
Caritas sporządził sprawozdanie z wykorzystania dotacji, które Wojewoda przyjął. 
W 2012 r., a więc 4 lata po upływie przyznania ostatniej dotacji, kontroli 
wykorzystania tych dotacji dokonał Urząd Kontroli Skarbowej w Olsztynie, który 
stwierdził wiele nieprawidłowości w sposobie ich wykorzystania, między innymi nie 
zachowanie terminów realizacji  dotacji, braku w placówce wyposażenia zakupionego 
w ramach dotacji. Na tej podstawie w 2013 r. Wojewoda wydał decyzję 
administracyjną wzywającą nas do zwrotu kwoty 401.461,38 zł niewłaściwie, wg 
kontroli UKS, wykorzystanej dotacji. Od decyzji Wojewody odwołaliśmy się do 
Ministra Finansów i jednocześnie w drodze decyzji wystąpiliśmy do Caritas o zwrot 
środków w tej samej wysokości. Minister Finansów uchylił decyzję Wojewody 
i przekazał do ponownego rozpatrzenia. W roku bieżącym Wojewoda ponownie 
wydał decyzję, od której złożyliśmy odwołanie do Ministra Finansów, który to w dniu 
28 listopada br. wydał swoją decyzję, na mocy której zobowiązał nas do zwrotu kwoty 
143.187 zł plus odsetki – jest to decyzja ostateczna. Aktualnie przygotowywana jest 
decyzja o zwrot powyższej kwoty. Powiadomiliśmy Caritas o możliwości zapoznania 
się z materiałem dowodowym. Jednocześnie zabiegam o spotkanie z dyrektorem 
Caritasu, zaproponowałem spotkanie w poniedziałek i czekam na potwierdzenie. 

9) W dniu dzisiejszym rozmawiałem z P. Marcinem Szulwińskim - Prezesem Zarządu 
Grupy „Nowy Szpital” o realizacji umów dotyczących szpitala, wynikach 
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finansowych, zaległych wypłatach, przyszłości szpitala. Ustaliliśmy spotkanie na 
początku przyszłego roku przy obecności Pani Prezes   Szpitala – Anetty Gaweł. 

10)  Nie odbył się przetarg na sprzedaż działki 1,5 ha przy ul. 1 Maja, po nowym roku 
ponowimy próbę sprzedaży. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła radnych o pytania do Zarządu. 
 
H. Sarul zapytała : 

1) Czy ustąpiły kłopoty z płynnością finansową powiatu, znamy bowiem treść 
informacji, jaką  P. Skarbnik skierowała do jednostek powiatowych;  zapytała,  czy 
pracownicy jednostek mogą spodziewać się wynagrodzenia; 

2) Jaki jest efekt ekonomiczny szpitala w związku z zamianą osób świadczących niektóre 
prace na firmy zewnętrzne, ile kosztuje praca tych 14 osób i o ile będzie taniej; 

3) Jaka jest aktualna kondycja spółki – ile wynoszą koszty niezapłaconych świadczeń 
wymagalnych, czy jest strata czy zysk, co uczyniono, aby do końca roku wypłacono 
pielęgniarkom zaległe pieniądze. 

H. Sarul zgłosiła wniosek, aby na 3 miesiące zawiesić wypłatę diety radnym. 
M. Drzażdżewski odpowiedział, aby nie tworzyć atmosfery zagrożenia, bo jej nie ma. 
M. Kaczorowska zgłosiła wniosek, aby w trybie pilnym zorganizować debatę na temat 
Szpitala Giżyckiego z uwzględnieniem udziału związków zawodowych.  
W. Strażewicz odpowiedział, że jest przeciwny debacie w trybie pilnym, gdyż nie ma P. 
Prezes Anetty Gaweł, a bez niej taka debata nie ma sensu. 
S. Bojarski stwierdził, że niewłaściwe wykorzystanie pieniędzy na Dom Dziecka podważa 
autorytet Caritasu i naszej wiary. Radny wyraził życzenie, aby dyrektor Caritasu był na sesji 
i mógł się wytłumaczyć. 
Starosta W. Strażewicz odpowiedział radnej H. Sarul: 

1) Przed świętami, w poniedziałek, wszyscy dostaną wynagrodzenie za grudzień, a te 143 
tys. zł  związane z Caritasem nie miały wpływu na sytuację, po prostu końcówka roku 
jest trudna; 

2) Efekt finansowy wynikający z zatrudnienia firmy zewnętrznej trudno jest podać, nie 
jest to pytanie do mnie, P. Prezes nie przekazała nam takiej informacji, co zyska 
szpital na outsourcingu, okres wypowiedzenia trwa 3 miesiące i można go cofnąć; 

3) Kondycja szpitala – mamy dane na koniec października, strata wynosi 600 tys. zł, 
zobowiązania wymagalne 2 mln zł. To był bardzo trudny rok dla szpitala, kontrakt 
niższy niż dla 2013 roku, szpital ma mniej pieniędzy, nadlimity to 2 mln zł, a to 
kosztowało, ranga szpitala inaczej oceniana jest przez NFZ, ale to generuje koszty, 
bywało, że płacili 40%, ale to byłoby już 700 – 800 tys. zł, co pokryłoby stratę. 
W dziale ratunkowym system rozliczeniowy nie uwzględnia wakacji, gdy jest więcej 
pacjentów; 

4) Jeszcze w tym roku połowa należnej pielęgniarkom kwoty zostanie wypłacona, 
czynimy starania, aby uczynić to jak najszybciej. 

Starosta W. Strażewicz odpowiedział radnemu S. Bojarskiemu: 
Nasze stosunki z Caritasem oziębiły się, a spotkania z ojcem dyrektorem były utrudnione, 
a dodatkowo nie potwierdza proponowanych przeze mnie spotkań, trudno będzie go zaprosić. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu Monika Łępicka-Gij poprosiła radną Lidi ę Należyty, 
Przewodniczącą Komisji Spraw Społecznych, o pomoc w zorganizowaniu debaty na temat 
Szpitala Giżyckiego w miesiącu styczniu 2015 r. 
Starosta W. Strażewicz zaproponował termin na koniec stycznia. 
H. Sarul stwierdziła, iż Starosta nie docenia powagi sytuacji, termin się przesuwa, P. Prezes 
nie ma do końca roku.  Prezes szpitala składa obietnice, którym nie można wierzyć. Termin 
wręczenia wypowiedzeń jest w tym roku. W nawiązaniu do rozmów Starosty – czy nie 
przyszła już pora na powiedzenie, że nam się nie podoba ta współpraca – zwalnianie ludzi, 
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których nie będzie miał kto zastąpić, brak rozwoju, brak planów, brak dbałości o sprawy 
ludzkie, kadrowe, niedogodności organizacyjne. Przyszła pora na rozważenie sensu umowy 
z Grupą Nowy Szpital. 
Wicestarosta M. Drzażdżewski powiedział, że co do naszych działań, to wiąże nas umowa, 
a on jest zwolennikiem dotrzymywania umów. Grupa popełniła błędy, podjęliśmy kroki, 
toczy się postępowanie, ale czy operator wywiąże się z umowy. To nie tylko kwestia 
wynagrodzeń za zarządzanie, ale i innych, czego będziemy pilnować. Procedura wszczęta 
została 2 miesiące temu. 
H. Sarul zapytała, jakich sprawczych faktów oczekujemy; w ostatnim roku spółka miała 600 
tys. zysku, a wytworzyła teraz 600 tys. zł straty, zaczęła odtwarzać dług, bo to 2 mln zł 
z działalności operatorskiej. Spółka jest nieudolna, nie tego oczekiwaliśmy, nie to 
obiecywała. Radna zapytała, czy mamy już zastanawiać się nad dokapitalizowaniem spółki. 
Wicestarosta M. Drzażdżewski odpowiedział, że nie czas na zadawanie pytań, a rozliczanie. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu Monika Łępicka-Gij  zamknęła dyskusję na temat szpitala 
i poddała pod głosowanie wniosek o zorganizowanie debaty na temat szpitala w styczniu, 
jeszcze przed sesją, która planowana jest na 29 stycznia. 
Wynik głosowania: „za” – 14, „przeciw” 1, „wstrzymujący się” – 2 osoby. 
Wniosek został zaakceptowany, debata odbędzie się w styczniu, przed sesją. 
 
Innych spraw i pytań do Zarządu nie zgłoszono. 
 
Ad. 5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
M. Kaczorowska zgłosiła wniosek, aby wprowadzić elektroniczne głosowanie – taki jest 
postulat jej wyborców, a że to koszt maksymalnie 1.500 zł,  bo tyle jedynie karta kosztuje. 
Starosta W. Strażewicz odpowiedział, że nie jest to 1.500 zł, na poprzedniej sesji 
wnioskowała o to radna H. Sarul, wobec czego polecił P. Sekretarz zbadanie tej sprawy – 
musimy zapłacić dla Miasta 17 tys. zł za zamontowanie systemu oraz comiesięczne raty po 
500 zł przez 48 miesięcy. 
M. Kaczorowska zgłosiła konieczność naprawy chodnika przy ul. Koszarowej 
i Nowowiejskiej tj. ok. 300 metrów. 
Przewodnicząca Rady Powiatu Monika Łępicka-Gij  powiedziała, żeby radna tą sprawą 
zainteresowała właściwe służby, wystarczy telefon, a nie czekała do sesji, żeby o niej 
opowiedzieć. 
Starosta W. Strażewicz odpowiedział, że jest mnóstwo chodników wymagających naprawy, 
w najbliższym czasie spotkamy się z władzami Miasta w sprawie dróg. 
 
Innych wniosków i pytań  nie zgłoszono. 
 
Ad. 6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Placówek 
Oświatowych pod nazwą Powiatowy Ośrodek Rozwoju Edukacji w Giżycku.  
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały. 
Zmiana uchwały nr XLI.236.2014 Rady Powiatu w Giżycku z dnia 26 czerwca 2014 r. 
w sprawie utworzenia Zespołu Placówek Oświatowych pod nazwą Powiatowy Ośrodek 
Rozwoju Edukacji w Giżycku polega głównie na doprecyzowaniu treści uchwały 
o postanowienia art. 12 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych (Dz. U. 
z 2013 r., poz. 885 z późn. zm.). Artykuł 12 ust. 2 cytowanej ustawy wskazuje, iż tworząc 
jednostkę budżetową organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego nadaje jej statut 
oraz określa mienie przekazywane tej jednostce w zarząd. Z kolei art. 12 ust. 3 wskazuje, iż 
likwidując jednostkę budżetową organ określa przeznaczenie mienia znajdującego się 
w zarządzie tej jednostki, a w przypadku postanowienia o utworzeniu jednostki o innej formie 
organizacyjno-prawnej organ może również zdecydować o przejęciu należności i zobowiązań 
likwidowanej jednostki budżetowej przez nowo utworzoną jednostkę. Przepis ust. 3 stosuje 
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się odpowiednio do łączenia jednostek budżetowych. W tym przypadku nowo powstała 
jednostka jaką jest Powiatowy Ośrodek Rozwoju Edukacji przejmie należności 
i zobowiązania poszczególnych jednostek budżetowych łączonych w zespół w szczególności 
Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej. W uchwale zawarto także zapis wskazujący, 
iż pracownicy dotychczasowych jednostek łączonych w zespół  stają się z dniem 
1 października 2014 r., a więc z dniem rozpoczęcia funkcjonowania placówki, pracownikami 
Powiatowego Ośrodka Rozwoju Edukacji. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu oraz Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
Komisja Spraw Społecznych zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 14, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 3 osoby. 
Uchwała Nr II.12.2014  zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Placówek 
Oświatowych pod nazwą Powiatowy Ośrodek Rozwoju Edukacji w Giżycku została 
podjęta – stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 
Ad. 7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przeznaczenia środków 
z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2014 r.  
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały. 
Autopoprawka Zarządu Powiatu w Giżycku do projektu uchwały Rady Powiatu w Giżycku 
dotycząca zmiany uchwały Nr XXXVII.217.2014 Rady Powiatu w Giżycku z dnia 27 lutego 
2014 r. związana jest z niewykorzystaniem środków na rehabilitację zawodową realizowaną 
przez PUP w Giżycku w poz. 1 (art. 11) i poz. 2 (art. 40)  (kwota łącznie 2.445,35 zł) 
i przesunięciem do poz. 8. Proponowana autopoprawka  wynika z konieczności pełnego 
wykorzystania środków i przesunięcia ich do działu przedmioty ortopedyczne i środki 
pomocnicze w związku z bardzo dużym zapotrzebowaniem osób niepełnosprawnych.  
Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Powiatowej Społecznej Rady do spraw Osób 
Niepełnosprawnych w Giżycku – załącznik nr 5 do protokołu. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu, Spraw Społecznych oraz Finansów i Rozwoju 
Gospodarczego pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 17  – jednogłośnie. 
Uchwała  Nr  II.13.2014 zmieniająca uchwałę w sprawie przeznaczenia środków z 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2014 r. została 
podjęta – stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia kwot dofinansowania do uczestnictwa w 
turnusie rehabilitacyjnym . 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały. 
W związku z malejącymi rok rocznie środkami Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych przekazywanych Powiatowi Giżyckiemu na zadania powiatu wynikające 
z ustawy o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych 
(Dz. U. z 2011 r. Nr 127, poz. 721 z późn. zm.) zachodzi potrzeba obniżania stawek 
dofinansowania do uczestnictwa w turnusach rehabilitacyjnych w roku 2015.  
Obniżenie stawek dofinansowania pozwoli na wyjazd większej liczby zainteresowanych osób 
na turnusy rehabilitacyjne. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu, Spraw Społecznych oraz Finansów i Rozwoju 
Gospodarczego pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 17  – jednogłośnie. 
Uchwała Nr II.13.2014 w sprawie obniżenia kwot dofinansowania do uczestnictwa 
w turnusie rehabilitacyjnym  została podjęta – stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia  rozkładu  godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie  Powiatu  Giżyckiego. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały. 
Obowiązująca w chwili obecnej uchwała Rady Powiatu Nr XXXV.202.2013 z dnia 20 
grudnia 2013 r. w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 
terenie Powiatu Giżyckiego określa grafik dyżurów aptek umożliwiający dostępność 
świadczeń w porze nocnej oraz w niedziele i inne dni ustawowo wolne od pracy od dnia 
1 stycznia do dnia 31 grudnia 2014 r. W związku ze zbliżającym się końcem roku należy 
określić grafik dyżurów aptek na rok 2015. Zgodnie z art. 94 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 
2001 r. Prawo farmaceutyczne (Dz. U. z 2013 r., poz. 1245 z późn. zm.)  rozkład godzin pracy 
aptek ogólnodostępnych na danym terenie określa, w drodze uchwały, rada powiatu, po 
zasięgnięciu opinii wójtów (burmistrzów, prezydentów miast) gmin z terenu powiatu 
i samorządu aptekarskiego. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisja Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisje Edukacji, Kultury i Sportu oraz Finansów i Rozwoju Gospodarczego zapoznały się, 
ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 17  – jednogłośnie. 
Uchwała Nr II.14.2014 w sprawie określenia  rozkładu  godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie  Powiatu  Giżyckiego została podjęta – stanowi załącznik 
nr 8 do protokołu. 
 
Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania Wiceprzewodniczących Rady 
uprawnionych do delegowania Przewodniczącego Rady Powiatu.  
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały. 
Radnym przysługują diety oraz zwrot kosztów podróży służbowej w związku 
z wykonywaniem zadań mających bezpośredni związek z wykonywaniem mandatu 
w przypadku wykonywania zadań poza siedzibą rady (Giżycko). Termin i miejsce 
wykonywania zadania oraz miejscowość rozpoczęcia i zakończenia podróży służbowej 
radnemu określa przewodniczący rady powiatu w poleceniu wyjazdu służbowego. 
Przewodniczącemu rady powyższe polecenie wyjazdu służbowego określa 
wiceprzewodniczący rady wskazany przez radę powiatu. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisje Edukacji, Kultury i Sportu, Spraw Społecznych oraz Finansów i Rozwoju 
Gospodarczego zapoznały się, ale nie opiniowały projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 14, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 3 osoby. 
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Uchwała Nr II.16.2014 w sprawie wskazania Wiceprzewodniczących Rady 
uprawnionych do delegowania Przewodniczącego Rady Powiatu została podjęta – 
stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  
 
Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania dwóch radnych do składu Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku V kadencji 2014 – 2017.  
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały. 
Z dniem 9 stycznia 2014 r. rozpoczęła się obecnie trwająca IV kadencja Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku. Kadencja Komisji upływa w styczniu 2017 r. Zgodnie z art. 38a 
ust. 5 pkt 2 ustawy o samorządzie powiatowym (Dz. U. z 2013 r., poz. 595 z późn. zm.) 
w skład Komisji Bezpieczeństwa i Porządku wchodzi dwóch radnych delegowanych przez 
radę powiatu. Wybór tych osób należy do wyłącznej właściwości rady powiatu. 
Starosta W. Strażewicz dodał, iż ta komisja jest organem doradczym Starosty i Starosta jest 
z urzędu jej Przewodniczącym. Do uzupełnienia składu zaproponował dwie kandydatury: 
Mirosława Drzażdżewskiego oraz Mariana Mieńko. 
Innych kandydatów nie zgłoszono. 
Kandydaci, zapytani, wyrazili zgodę na kandydowanie. 
H. Sarul zgłosiła wniosek, aby Rada głosowała na każdego kandydata osobno. 
Głosów sprzeciwu nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisje uwag nie zgłosiły. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała kandydaturę M. Drzażdżewskiego pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 17 – jednogłośnie. 
Kandydatura M. Drza żdżewskiego została zaakceptowana. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała kandydaturę M. Mieńko pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 13 „przeciw” – 3, „wstrzymujący się” – 1 osoba. 
Kandydatura M. Mie ńko została zaakceptowana. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 14, „przeciw” – 3, „wstrzymujący się” – nie było. 
Uchwała Nr II.17.2014 w sprawie delegowania dwóch radnych do składu Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku V kadencji 2014 – 2017 została podjęta – stanowi załącznik  
nr 10 do protokołu.  
 
Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji 
Rewizyjnej Rady Powiatu na rok 2015. 
Radni, wraz z materiałami na sesję otrzymali, opracowany przez Komisję Rewizyjną, 
pierwotny projekt planu pracy – załącznik nr 11 do protokołu. 
J. Krysiuk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zgłosił autopoprawkę do tego planu, 
który po zmianach otrzymał wersję, jak w załączniku nr 12 do protokołu – zmiany dotyczą 
zagadnień z  nast. miesięcy: styczeń, kwiecień, maj 2015 r. Dodał, że zmiany były 
przedmiotem szerokiej dyskusji na powtórnym posiedzeniu Komisji Rewizyjnej, zostały 
przez wszystkich jej członków zaaprobowane i w tej chwili przedstawiane są całej Radzie. 
Przewodnicząca Rady Powiatu oznajmiła, że wszystkie Komisje zapoznały się na 
posiedzeniach z pierwotnym planem pracy Komisji Rewizyjnej, ale go nie opiniowały,  nie 
wniosły też żadnych uwag. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały 
uwzględniającego zmiany. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
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Wynik głosowania: „za” – 17 – jednogłośnie. 
Uchwała Nr II.18.2014 w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji 
Rewizyjnej Rady Powiatu na rok 2015 została podjęta – stanowi załącznik nr 13 do 
protokołu. 
 
Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Starosty. 
O godz. 16.45 Starosta W. Strażewicz opuścił salę obrad. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały. 
Pracodawcą Starosty Giżyckiego jest Starostwo Powiatowe w Giżycku. W imieniu 
pracodawcy wynagrodzenie Starosty zgodnie z art.12 pkt 2 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. 
o samorządzie powiatowym ustala Rada Powiatu. Składniki wynagrodzenia i ich maksymalne 
wysokości co do wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego i minimalne co do 
dodatku specjalnego określone są w rozporządzeniu Rady Ministrów z dnia 18 marca 2009 r. 
w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych. W zakresie dodatku specjalnego 
ustawodawca określił minimalny wskaźnik 20% i max 40% (przyjęto- 34,3814%) 
wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego. Przyjęte do uchwały wysokości 
poszczególnych składników  wynagrodzenia są powieleniem wynagrodzenia Starosty 
poprzedniej IV kadencji Rady. 
Przewodnicząca Rady Powiatu powiedziała, iż jest projektodawcą tej uchwały – przedstawiła 
wysokości obowiązujące składników wynagrodzenia na koniec kadencji poprzedniej oraz 
wysokości proponowane w tejże uchwale. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
Komisja Spraw Społecznych oraz Komisja Edukacji, Kultury i Sportu zapoznały się, ale nie 
opiniowały projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
H. Sarul powiedziała, że powiedzenie, że dodatek specjalny wynosił w IV kadencji 34 % jest 
nieścisłe, gdyż prawie przez całą kadencję wynosił  30%, a dopiero w sierpniu podniesiono go 
o 3%, zresztą wbrew chęci Starosty M. Drzażdżewskiego.  
Radna wniosła propozycję dodatku specjalnego w wysokości 30%. 
Przewodnicząca Rady Powiatu wyliczyła kwotę – byłoby to 2.328 zł 
M. Kaczorowska wniosła propozycję zmniejszenia dodatku specjalnego do 20%, dodała, że 
gdy Starosta wykaże się pracą, choćby w sprawie szpitala, będziemy mogli podwyższyć mu 
ten dodatek, byłoby to eleganckie wobec wyborców, którzy śledzą naszą pracę. 
Przewodnicząca Rady Powiatu wyliczyła kwotę – byłoby to 1.582 zł. 
Innych uwag nie wniesiono.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie wniosek dalej idący – 20% dodatku 
specjalnego tj. 1.582 zł 
Wynik głosowania: „za” – 3, „przeciw” – 13,  1 osoba nie głosowała. 
Wniosek nie uzyskał większości. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie wniosek  – 30% dodatku 
specjalnego tj. 2.328 zł. 
Wynik głosowania: „za” – 3, „przeciw” – 13,  1 osoba nie głosowała. 
Wniosek nie uzyskał większości. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały w sprawie wynagrodzenia Starosty, 
przedstawiony radnym na wstępie,  pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 13, „przeciw” – 3, 1 osoba nie głosowała. 
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Uchwała Nr II.19.2015 w sprawie wynagrodzenia Starosty została podjęta – stanowi 
załącznik nr 14 do protokołu. 
O godz. 17.05 Starosta W. Strażewicz wrócił na salę obrad. 
 
Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Powiatu Giżyckiego na lata 2014 – 2029.  
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały. 
Zmiany uchwały związane są ze zmianami budżetu Powiatu Giżyckiego na rok 2014 
w zakresie planowanych na rok 2014 do realizacji programów i projektów finansowanych 
z udziałem środków europejskich pn.: 
- „Nauka z pasją drogą do sukcesu” – zwiększenie o 55.446 zł w 2014 r., 
- „Podniesienie kompetencji uczniów Technikum Nr 3 drogą do ich sukcesu zawodowego” – 
zwiększenie o 1.500 zł w 2014 r., 
- „Rozwój moją szansą - wieloprofilowe wspomaganie rozwoju osób z niepełnosprawnością 
intelektualną i autyzmem” – zwiększenie o 40.001 zł w 2014 r., 
- „Zagraniczne praktyki szansą na rozwój kompetencji przyszłych pracowników branży 
gastronomiczno-hotelarskiej” – nowe zadanie z okresem realizacji: 2014-2016 r. (kwota 
łączna: 133.617 zł). 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisje  Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Spraw Społecznych pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 14, „przeciw” – 3, „wstrzymujący się” – nie było. 
Uchwała Nr II.20.2014 w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Powiatu Giżyckiego na lata 2014 – 2029 została podjęta – stanowi załącznik 
nr 15 do protokołu. 
 
Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2014. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały. 
Dochody i wydatki: 
Rozdz.80140 i rozdz.80147 – dotyczy zapisania w prawidłowej podziałce klasyfikacji 
budżetowej (rozdział) zadania realizowanego w porozumieniu z Urzędem Marszałkowskim 
na dofinansowanie zadania pn. „Przebudowa stołówki CKUPiDN na bibliotekę 
pedagogiczną”. 
Wydatki: 
Rozdz.70005 - dotyczy zapisania w prawidłowej podziałce klasyfikacji budżetowej (paragraf) 
planu wydatków inwestycyjnych przeznaczonych na zakup gruntów. 
Rozdz.80130 i 85333 – dotyczy zmian w planie projektów realizowanych z udziałem 
środków europejskich (przesunięcia między paragrafami): 
1) „Rybacki staż zagraniczny” (na wniosek ZSKŚiA), 
2) „My młodzi - nam praca nie zaszkodzi” (na wniosek PUP). 
Rozdz.80140 i rozdz. 85406 – w związku z niewystarczającym planem wydatków na 
wynagrodzenia osobowe w PORE dokonuje się przesunięć nadwyżki środków (plan 
w stosunku do potrzeb) z CKUPiDN. 
Rozdz. 85141 – w związku z niewystarczającym planem wydatków przeznaczonych na zakup 
dofinansowanie zakupu sprzętu dla SOR Szpitala Giżyckiego sp. z o.o., pochodzących 
z budżetu państwa, dokonuje się zwiększenia o środki własne powiatu w kwocie 10.000 zł. 
Rozdz. 85218 – dotyczy przesunięcia nadwyżki środków przeznaczonych na zakup 
kserokopiarki w PCPR na zakup materiałów i wyposażenia w tej jednostce w celu realizacji 
niezbędnych potrzeb (3.176 zł). 
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Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisje  Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Spraw Społecznych pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 14, „przeciw” – 3, „wstrzymujący się” – nie było. 
Uchwała Nr II.21.2014 w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2014 
została podjęta – stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Giżyckiego na lata 2015 – 2029. 
Starosta W. Strażewicz uzasadnił:  Ustawa o finansach publicznych nakłada na nas 
obowiązek opracowywania wieloletniej prognozy finansowej  w formie uchwały 
przyjmowanej przez Radę Powiatu, po uzyskaniu opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej. 
Ta uchwała poprzedza uchwałę w sprawie  budżetu na 2015 r. Prognoza Finansowa na lata 
2015 – 2029 jest tak skonstruowana, aby móc uchwalać budżety na lata przyszłe. 
Przewodnicząca Rady Powiatu powiedziała, iż projekt uchwały omawiany był na 
posiedzeniach Komisji Spraw Społecznych oraz Edukacji,  Kultury i Sportu , które uwag nie 
wniosły. Poprosiła o zbiorczą opinię Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego. 
Stanisław Gąsior  - Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego  
przedstawił opinię Komisji z posiedzenia w dniu  17 grudnia 2014 r.: 
Po zapoznaniu się z opiniami Komisji Edukacji, Kultury i Sportu oraz  Spraw Społecznych, 
które nie wniosły uwag do Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Giżyckiego na lata 
2015 – 2029, Komisja  Finansów i Rozwoju Gospodarczego również nie wnosi uwag do 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Giżyckiego na lata 2015 – 2029.  
Komisja jednogłośnie pozytywnie opiniuje Wieloletnią Prognozę Finansową Powiatu 
Giżyckiego na lata 2015– 2029.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu M. Łępicka-Gij  odczytała Uchwałę nr RIO.VIII-0120-
584/14 z dnia 28 listopada 2014 r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Olsztynie  zawierającą pozytywną  opinię  o przedłożonym przez Zarząd Powiatu 
w Giżycku  projekcie  Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015 – 2029 – załącznik nr 
17 do protokołu.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o ostateczne uwagi do projektu 
uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 14, „przeciw” – 3, „wstrzymujący się” – nie było. 
Uchwała Nr II.22.2014  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Giżyckiego na lata 2015 – 2029 została podjęta – stanowi załącznik nr 18 do 
protokołu.  
 
Ad. 17. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu powiatu na rok 2015. 
 

a. Przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem. 
Starosta W. Strażewicz powiedział, iż przekazany radnym projekt budżetu na 2015 rok 
został opracowany przez Zarząd poprzedniej kadencji w oparciu o wskaźniki Ministra 
Finansów. Łączna suma subwencji i dotacji  została zmniejszona o 400 tys. zł w stosunku do 
wykonania w 2014 roku. Ostateczne wielkości poznamy po przyjęciu budżetu państwa, 
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wówczas Minister Finansów przekaże wskaźniki. Liczymy jednak na więcej, ażeby lepiej 
i swobodniej realizować plany w przyszłym roku. Sytuacja jest dynamiczna, chcemy 
korzystać  z programów rządowych , które mają szanse znaleźć drogę do realizacji, musimy 
być na to przygotowani.  
 

b. Przedstawienie opinii komisji stałych, w tym opinii Komisji Finansów  
i Rozwoju Gospodarczego. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do poszczególnych komisji o opinie na temat 
projektu uchwały budżetowej.   
Mariusz Bronk – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu   stwierdził, iż 
Komisja, po analizie projektu budżetu powiatu na 2015 rok,  uwag nie wniosła. 
Lidia Należyty – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych stwierdziła, iż Komisja, po 
analizie projektu budżetu powiatu na 2015 rok, uwag nie wniosła. 
Stanisław Gąsior  - Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego  
przedstawił opinię Komisji z posiedzenia w dniu  17 grudnia 2014 r.: 
„Po zapoznaniu się z opiniami Komisji Edukacji, Kultury i Sportu oraz  Spraw Społecznych, 
które nie wniosły uwag do Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Giżyckiego na lata 
2015 – 2029 oraz do projektu budżetu powiatu na rok 2015, Komisja  Finansów i Rozwoju 
Gospodarczego również nie wnosi uwag do Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Giżyckiego na lata 2015 – 2029 oraz do projektu budżetu powiatu na rok 2015. 
Komisja jednogłośnie pozytywnie opiniuje projekt budżetu powiatu na rok 2015”. 
 

c. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu M. Łępicka-Gij  odczytała Uchwałę Nr RIO.VIII-0120-
583/14 z dnia 28 listopada 2014 r. Składu Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie 
zawierającą pozytywną  opinię o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Giżyckiego projekcie 
uchwały budżetowej na 2015 r. oraz  pozytywną opinię o możliwości sfinansowania przez 
Powiat Giżycki deficytu przedstawionego w projekcie budżetu Powiatu Giżyckiego na 2015 
rok – załącznik nr 19 do protokołu. 
 

d. Przedstawienie stanowiska Zarządu Powiatu w sprawie opinii Regionalnej 
Izby Obrachunkowej i opinii stałych komisji problemowych 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Przewodniczącego Zarządu Powiatu  
o ustosunkowanie się do opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej  i komisji stałych. 
Starosta W. Strażewicz oświadczył, iż wobec pozytywnej opinii komisji stałych Rady 
Powiatu oraz pozytywnej opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej  prosi o przyjęcie 
projektu bud żetu powiatu na 2015 rok. 
 

e. Dyskusja nad projektem uchwały budżetowej. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu otworzyła dyskusję nad projektem uchwały budżetowej. 
H. Sarul zapytała czy Starosta wniósł poprawki do budżetu wobec tamtego Zarządu. 
Starosta W. Strażewicz odpowiedział, że tworzenie budżetu to proces długi 
i skomplikowany, nie ma budżetu Starosty, ale Zarządu, jest to praca zespołowa. Najpierw 
przyjmujemy założenia do budżetu, potem toczą się rozmowy z kierownikami jednostek i na 
tej podstawie Skarbnik przygotowuje projekt. Budżet jest wypracowywany w toku licznych 
spotkań i dyskusji. 
H. Sarul zapytała czy w kwestii odpowiedzialności przyjmuje ją Pan sam jako szef Zarządu. 
Czy wobec prognozy budżetu państwa, uchwalonej wczoraj, może nam Pan powiedzieć coś 
pocieszającego do naszego budżetu. 
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Starosta W. Strażewicz odpowiedział, że zna kompetencje przypisane ustawami, jest 
demokratą w pracach Zarządu, dba o atmosferę sprzyjającą kreatywnej pracy. 
J. Łożyński zapytał, kogo obciążyłby dług szpitala, gdybyśmy w  2015 r.  zaprzestali 
korzystać z Grupy Nowy Szpital.  
Starosta W. Strażewicz odpowiedział, że jedną z przesłanek  podjęcia inicjatywy wyboru 
spółki operatorskiej było zniwelowanie zagrożenia, aby niepowodzenia szpitala nie rzutowały 
na finanse powiatu. Do czasu kiedy będzie spółka, tego zagrożenia nie ma. Spółka może 
upaść, ale to inna sprawa. 
H. Sarul zapytała, czy w sytuacji dramatycznej Zarząd bierze pod uwagę dokapitalizowanie 
spółki, a może rozmowy z innymi podmiotami samorządowymi (po wyborach nowymi 
niejednokrotnie wójtami) na wspólne działania. 
Wicestarosta M. Drzażdżewski stwierdził, że na razie obowiązuje umowa, w najbliższym 
czasie będziemy rozmawiać z wójtami. Z burmistrzem rozmawiał na temat sprzedaży 
nieruchomości, niezbędna jest uchwała Rady Miejskiej o zagospodarowaniu przestrzennym, o 
przyspieszeniu tych prac. 
J. Łożyński zapytał, czy Zarząd Powiatu orientuje się, czy jakakolwiek placówka z tych 13 
podlegających Grupie Nowy Szpital ma zysk. 
Wicestarosta M. Drzażdżewski odpowiedział, że Świecie ma wynik dodatni, Wąbrzeźno – 
nie wie, ale się dowie, zwrócił uwagę na Świecie i Olkusz, gdyż one wielkością  
przypominają nasz szpital. Każdy szpital to zupełnie inne uwarunkowania, Grupa Nowy 
Szpital jest właścicielem większości. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o ostateczne uwagi do projektu 
uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zamknęła dyskusję. 
 

f. Głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie budżetu 
powiatu na 2015 r.  
Wynik głosowania: „za” - 14 „przeciw” – 3, „wstrzymujący się” – nie było. 
Uchwała Nr II.23.2014 w sprawie budżetu powiatu na 2015 r. została podjęta – stanowi 
załącznik nr 20 do protokołu. 
Starosta W. Strażewicz podziękował radnym za przyjęcie budżetu na 2015 r. 
 
Ad. 18. Sprawy różne. 
M. Bronk  zapytał osoby głosujące przeciw budżetowi na 2015 r. o przyczyny takiego 
głosowania, stwierdził, że może czegoś nie dostrzegł, mimo że pytał, analizował, stąd jego 
ciekawość. 
H. Sarul stwierdziła, że takie pytanie to grubiaństwo,  głosowała wg swojego sumienia 
zgodnie z intencją wyborców. 
J. Łożyński zapewnił, że zaszły okoliczności, które go do tego skłoniły. 
M. Bronk  dodał, że jego pytanie nie jest aspektem osobistym, chciał, aby mu wskazano 
elementy, których nie zauważył.  
H. Sarul powiedziała, iż wczoraj została wybrana  delegatem do Międzygminnego Związku 
Gospodarki Odpadami z ramienia Rady Miasta, prosi o uwagi. W związku z upływem 
kadencji będą zmiany delegatów, w MZGO nastąpią również spore zmiany, aby ten związek 
pracował dla mieszkańców. 
M. Drzażdżewski powiedział, iż jesteśmy klientami związku śmieciowego, czekamy na 
wynik sprawy dotyczący wywozu śmieci ze szpitala; być może jest możliwość zawarcia 
umowy bezpośrednio z podmiotem wywożącego. 
M. Ł ępicka –Gij pogratulowała H. Sarul, wyraziła zadowolenie i nadzieję na poprawę 
jakości pracy Związku. 
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M. Bronk  powiedział, że też jest zwolennikiem jawności głosowania, zaproponował , aby 
prezentować na zewnątrz imienne wyniki głosowania sporządzane w formie tabeli. 
L. Należyty stwierdziła, że wystarczy, aby Starosta porozmawiał w sprawie nagłośnienia 
i elektronicznego głosowania z Burmistrzem, wie, że oni są chętni udostępnić aparaturę. 
Ewa Gudel –Sekretarz Powiatu powiedziała, iż przeprowadziła rozmowy z Miastem – 
licencja  za wejście do systemu kosztować nas będzie ponad 17 tys. zł (nie możemy korzystać 
z licencji Miasta, Starostwo musi mieć odrębną  licencję), ponad 500 zł miesięcznie opłacać 
mielibyśmy za sprzęt przez okres 4 lat – tak zażyczył sobie Urząd Miejski, oprócz tego 
każdemu radnemu należy wykupić kartę magnetyczną do głosowania. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu przedstawiła radnym następujące sprawy: 

1. Pismo Sołtysa wsi Jeziorko w sprawie rozbudowy drogi Sterławki – Wielkie – 
Jeziorko. 

2. Pismo Senatora RP Marka Konopki oraz Posła Andrzeja Orzechowskiego 
z gratulacjami dla członków Rady Powiatu z okazji wyboru. 

3. Dyżury Przewodniczącej Rady Powiatu odbywać się będą w każdy wtorek w godz. 
12.00 – 15.30, Przewodnicząca Rady zachęciła radnych do udziału w dyżurach. 

 
Ad. 19. Zamknięcie sesji. 
Wobec wyczerpania tematyki sesji o godz. 17.25 Przewodnicząca Rady Powiatu zamknęła 
obrady. Złożyła wszystkim serdeczne życzenia świąteczne.  
 
Protokołowała Przewodnicząca Rady Powiatu 
 
Barbara Mikołajczyk        Monika Ł ępicka-Gij  
 


